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Protokół nr 34/09 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 22 stycznia 2009 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1,  pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1600. 

Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
2. Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
3. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
4. Łukasz Kurzyna – nacz. Wydz. SR. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 33/08 posiedzenia Komisji z dnia 29 grudnia 2008 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i 
przedstawił porządek posiedzenia, który radni przyjęli bez uwag: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2008-2012. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXVI/248/08 RM w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie 
ustanowienia i zasad przyznawania dorocznych nagród Miasta Suwałki za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 
kultury, opieki nad zabytkami oraz ich wysokości. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi 
Miasta Suwałk uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z szaletów 
publicznych na terenie Miasta Suwałki. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2009r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego Prezydenta Miasta Suwałk. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok. 
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7. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2008-2012 – stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz – został przedstawiony kolejny Wieloletni Plan 
Inwestycyjny, który zawiera wykaz zadań przewidzianych do wykonania. Po 
podsumowaniu zaplanowanych kwot na zadania moŜna stwierdzić, Ŝe ogólny 
koszt wykracza poza moŜliwości budŜetu miasta. Jednak wiele inwestycji 
zostało zapisanych, Ŝeby stworzyć szansę na rozpoczęcie realizacji zadania w 
przypadku, gdy okaŜe się, Ŝe jest moŜliwość zgłoszenia do programu i 
wystąpienia o środki unijne. Dodał, Ŝe w planie są zapisane środki finansowe, 
które zostaną pozyskane od inwestorów. 
 
Zdzisław Siemaszko zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni ulicy Buczka, na 
brak chodników od ul. Lotniczej i zapytał kiedy przewiduje się wykonanie prac 
na tej ulicy. 
 
Czesław Renkiewicz – prace w tym rejonie będą prowadzone ze względu na 
zaplanowaną inwestycję drogową polegającą na wybudowaniu ulicy łączącej tę 
część miasta z ul. Wigierską, ale raczej nastąpi to w ciągu 2 – 3 lat. 
W głosowaniu: 
za    - 6 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się  - 1 radny, 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Suwałki na lata 2008 – 2012 – 
opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/248/08 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie ustanowienia i 
zasad przyznawania dorocznych nagród Miasta Suwałki za osiągnięcia w 
dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, opieki 
nad zabytkami oraz ich wysokości – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr XXVI/248/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 
sierpnia 2008 r. w sprawie ustanowienia i zasad przyznawania dorocznych 
nagród Miasta Suwałki za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 
upowszechniania i ochrony kultury, opieki nad zabytkami oraz ich wysokości – 
opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 
Suwałk uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z szaletów publicznych na 
terenie Miasta Suwałki – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk uprawnień do ustalania opłat za 
korzystanie z szaletów publicznych na terenie Miasta Suwałki – opinia stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 r. – 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za    - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się  - 1 radny, 
Komisja na posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2009 roku pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 rok. – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego 
Prezydenta Miasta Suwałk. – stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego Prezydenta Miasta Suwałk – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok. 
 
Radni w głosowaniu: „za” – 8 /jednomyślnie/ przyjęli plan pracy na 2009 rok, 
który stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt. 7 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:              Przewodniczący 

                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   
Anna Prusinowska  
Podinspektor BRM           

                     Zdzisław  Siemaszko  

 


